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Geachte griffie, 
Helaas kan ik morgen vanwege mijn werk niet op tijd bij de hoorzitting aanwezig zijn. 
Allereerst wil ik melden dat mijn gezin en ik al 25 jaar met plezier aan de zuidkant van de 
Westergracht wonen en dus veel ervaring hebben opgedaan met de enorme bomen aan deze kant.  
Er is al veel door diverse “belanghebbenden” benoemt en geschreven over deze bomen. Veel van 
deze “belanghebbenden” wonen echter helemaal niet aan de westergracht of zelfs niet in Haarlem!! 
Veel van de aangevoerde argumenten zijn redelijk te weerleggen, bovendien wordt  de hele 
nederlandse flora en fauna er bij gehaald als zouden die op de westergracht aanwezig zijn . Ik kan u 
echter verzekeren dat dit niet zo is daar ik elke dag meerdere malen en al jarenlang mijn hond 
uitlaat!! 
 
Wat in de hele discussie achterwege lijkt te blijven en wat de actievoerders tegen de kap ook volledig 

achterwege laten te benoemen is het punt VEILIGHEID! De vraag is, hoe veilig deze grote bomen 
nog zijn op de redelijk drukke Westergracht. Jaarlijks breken er door storm takken af die de stam 
dikte hebben van een gemiddelde boom. Dit voorjaar bijvoorbeeld brak er voor mijn huisdeur een 
tak af tijdens een storm, de stam had een omtrek van 50cm en ik heb ze ook al dikker meegemaakt. 
Deze takken vallen dus gewoon op straat!! Overigens ligt er nog een stuk van de genoemde tak bij 
mijn buurman in de tuin dus bij twijfel nodig ik u van harte uit deze stam even te komen tillen….. Ook 
heb ik al eens de brandweer moeten bellen omdat er een tak dreigde af te breken, toen de 
brandweer deze tak had verwijderd bleek dat deze een stamomtrek had van 75 cm!! 
Wellicht is u ook bekend dat een aantal jaren terug zo’n enorme boom tijdens een storm op 
klaarlichte dag bij de voet afbrak en schuin in het plantsoen viel. De kern van deze boom bleek totaal 
verrot en een tweede boom is een jaar later gekapt omdat ook deze boom verrot was en dreigde te 
breken. Over deze boom heb ik de gemeente trouwens diverse malen moeten inlichten voor dat hij 
gekapt werd. Dat er toendertijd bij de omgewaaide boom geen doden of gewonden zijn gevallen is 
een wonder en is verder alleen te danken aan het feit dat de boom schuin in het plantsoen viel. Ik 
was toendertijd thuis en kan u desgewenst van foto’s voorzien hoe e.e.a. er uit heeft gezien. De 
toenmalige bomenwachters hebben deze ongezonde bomen totaal over het hoofd gezien (ondanks 
de grootte) en wat mij betreft mogen ze ontslagen worden want hun oordeel is dus niet 
betrouwbaar. Ook nu hoor ik niemand over het feit dat nu weer één van de bomen er aan de voet 
niet gezond uitziet en vreetgaten van torren vertoont!! Iedereen lijkt alleen maar omhoog te kijken, 
overigens zijn de kronen van diverse bomen niet zo fraai meer door stormschade en hebben ze flinke 
windgaten opgelopen wat verdere schade bij een volgende storm kan opleveren. 
 
Onze mening, de gemeente doet er goed aan deze bomen te kappen en er kleinere voor in de plaats 
te zetten. Dergelijke grote bomen horen in een park of een bos thuis en niet op een drukke 
doorgangsroute als de westergracht waar veel fietsers en voetgangers zijn en waar diverse mensen 
dagelijks hun hond uitlaten. 
Bovendien zal de gemeente in de nabije toekomst het risico lopen aansprakelijk te worden gesteld 
voor (letsel)schade als er weer takken afbreken of dat er zelfs weer een boom omwaait!!  
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